
 

                                                                                                                                                   

MEDEDELINGEN 
Portefeuillehouder Marlous Verbeek

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Geachte leden van de Commissie, 
 
In navolging van de doorlopende toezegging u op de hoogte te houden van de voortgang van het 
project Nieuwe Bussummerweg bij deze een mededeling over de huidige stand van zaken.   
 
Klankbordgroep 
Woensdagavond 9 oktober is de eerste bijeenkomst voor de klankbordgroep gehouden. De avond 
verliep voorspoedig en werd erg gewaardeerd door de bewoners. Op een enkeling na waren vrijwel 
alle bewoners die zich hadden aangemeld voor de klankbordgroep aanwezig. Afkomstig van verspreid 
over de hele straat waren dit bijna 20 bewoners. Het door de gemeente ingehuurde ingenieursbureau 
had ter voorbereiding van de avond per deelgebied van de Nieuwe Bussummerweg een analyse van 
de bestaande situatie gemaakt. De opgave is om een visie te creëren voor een veilige weg met een 
groene laanstructuur.  
 
Na een korte algemene plenaire sessie is de groep opgesplitst per deelgebied. In een workshop 
setting zijn er per deelgebied verschillende varianten die door het ingenieursbureau waren voorbereid 
besproken en becommentarieerd. Er werd enthousiast gediscussieerd over de beste mogelijkheden en 
de eventuele gevolgen die bepaalde ingrepen met zich mee zouden brengen. Al deze punten zijn 
verzameld en worden door experts op het gebied van onder andere verkeer de komende tijd nader 
onderzocht. Wanneer hier de resultaten van bekend zijn zal er een tweede sessie met de 
klankbordgroep worden ingepland. De planning is dat dit nog voor het einde van het jaar zal zijn.  
 
Zodra er nieuwe ontwikkelingen zijn betreffende dit project wordt u hierover geïnformeerd.  
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